
 

 

Notulen Algemene Ledenvergadering  
 
De vergadering wordt gehouden op woensdag 5 april 2023  om 20.00 uur in 

de kantine van TV Schuytgraaf. 
  

 
Agendapunten  
 

1. Opening 
• Kees opent de vergadering om 20.00 uur 

2. Mededelingen 
• Er zijn geen mededelingen. 

3. Jaarrekening 2022 en verlenen decharge  

• Dirk licht de cijfers toe. Ledenaantal gegroeid met een kleine dip aan 
het einde van het lidmaatschapsjaar (waarschijnlijk wegens de 

aangekondigde contributieverhoging) maar oa na het houden van de 
open dag/schooltennis zijn er nog 81 extra leden bijgekomen die 
nog niet op de cijfers staan vermeld. 

• Baten 2022: groei contributie senioren, hoge opbrengst door vele 
activiteiten en er is een hoge baromzet gegenereerd.  

• Kosten 2022: tegenvallende kosten voor elektra, extra uitgaven 
voor nieuwbouw (advieskosten) en extra grote afschrijving op de 
huidige kantine gedaan. Eind 2023 staat de huidige kantine er 

waarschijnlijk niet meer, dus het doel is om deze ook uit de boeken 
te hebben. 

• Balans 2022: waarde kantine verlaagd en voorziening groot 
onderhoud aangepast (aanschaf ledlampen, netten padelbanen). 

• Decharge verleend door de aanwezige leden. 

4. Begroting 2023 
• Huur derde padelbaan, kosten nieuwbouw 

(projectmanagementbureau Meet, leges), kosten website/AllUnited 
en vrijwilligersavond meegenomen. Ook dit jaar wordt gekoerst op 

een positief resultaat. 
5. Kascommissie 

• Voorstel tot herbenoeming Niels Rolfes en Riny Zweers. Door de 

aanwezige leden is hiermee ingestemd. 
6. Benoeming nieuw bestuurslid Bas Karsch 

• Bas Karsch heeft de taken van Bart Geurts binnen het bestuur 
overgenomen. Focus ligt op de jeugd. Er wordt unaniem 
voorgestemd door de aanwezige leden.  

7. Voorstel voor naamswijziging: Tennis- en Padelvereniging Schuytgraaf  
• Voorstel tot naamswijziging is aangenomen. 1 stem tegen.  

• Er komt ook een nieuw logo. Website etc. worden ook aangepast.  



8. Update nieuwbouw 
• Het bouwteam (Erik, Hans, Gert, Dirk en Kees) er wordt nog steeds 

binnen het vorig jaar afgegeven mandaat gehandeld. Bouwkosten 
iets lager, andere kosten (rente, elektra) gestegen. Vergunningen 

(clubgebouw) zijn aangevraagd, er kan nog bezwaar worden 
ingediend maar wordt niet verwacht gezien het gering aantal 
omwonenden. Vergunning voor vierde padelbaan is reeds verleend. 

Er houdt zich ook een team bezig met de inrichting. Plan is eind 
oktober te beginnen. Baan 1, 2 en 3 en kantine worden verwijderd. 

In maart 2024 zou alles gereed moeten zijn voor het nieuwe seizoen 
met twee nieuwe tennisbanen, een vierde padelbaan en het nieuwe 
clubhuis. Er is een animatiefilm getoond met een impressie van de 

nieuwe situatie.  
• In de bouwperiode wordt er geen competitie gespeeld/aangeboden. 

Lessen gaan ook door.  
9. Rondvraag 

• Er wordt een vraag gesteld naar aanleiding van de geruchten: 

komen er een vijfde en zesde padelbaan? Kees licht de verschuiving 
van tennis naar padel toe (minder tenniscompetitieteams, minder 

recreatief tennis, baanbezetting). De mogelijkheden om een vijfde 
en zesde baan aan te leggen zijn onderzocht (past het nog in het 

plan wanneer daartoe nu niet besloten wordt? Kees geeft aan dat op 
dit moment de gemeente ervoor ligt en daarvoor op dit moment 
geen toestemming geeft. Dat betekent dat de gemeente de banen 

vooralsnog niet financiert. We kunnen eventueel zelf extra banen 
aanleggen maar dan moeten we ze uit eigen middelen financieren. 

De vergunning kan de gemeente Arnhem in principe niet 
tegenhouden. Er wordt gekeken/meegedacht over het al dan niet 
later plaatsen van een vijfde en zesde baan. Mocht het zover komen 

dan wordt hierover gestemd in een ALV.  
• Vraag wordt gesteld wanneer de contributie naar € 175,- gaat en of 

dit bedrag nog hetzelfde is. Per 1-4-24 gaat de verhoging in, naar € 
175,- iedereen wordt combilid. Er wordt gewerkt aan het 
reserveringssysteem zodat een gemaakte reservering voor tennis 

en/of padel een reservering voor de andere sport niet in de weg 
staat.  

• De vraag wordt gesteld of er iets van een tennismuur, oefenplek 
komt voor kinderen. Kees geeft aan dat er geen ruimte is voor iets 
permanents in die vorm.  

10.Afsluiting 
• Kees sluit de vergadering om 21.03 uur.  

 
 
 
 


